
 

Zápis č. 4/2013 (90) 
z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 

konaného dne 18. 3. 2013 
 

Přítomni:   prof. Ing. Petr Dostál, CSc., Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D., doc. Ing. 
Martin Sysel, Ph.D., Ing. Jiří Vojtěšek, Ph.D., Ing. Milan Navrátil, Ph.D., 
Ing. Kateřina Sulovská, Ing. Peter Janků, Bc. Martin Mašlán, Lukáš 
Urbančok (celkem 9 členů AS) 

Omluveni: Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D. 
Stálí účastníci zasedání: Bc. Eva Navrátilová, doc. Mgr. Milan Adámek, Ph.D., RNDr. 

Jan Ostravský, CSc., prof. Ing. Roman Prokop, CSc., Ing. Tomáš Sysala, 
Ph.D., Ing. Martin Papež, Bc. Jiří Vincenec, Monika Krištofová, DiS. 

Program: 

1. Kontrola zápisu a úkolů. 

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka 

3. Projednání návrhu Časového plánu výuky a akcí spojených s výukou na FAI 
UTB ve Zlíně pro akademický rok 2013/14.  

4. Projednání návrhu materiálu „Pravidla pro rozdělení finančních prostředků 
FAI pro rok 2013“. 

5. Projednání návrhu Výroční zprávy o hospodaření FAI za rok 2012. 

6. Projednání návrhu Zprávy o činnosti Akademického senátu FAI za období 
20. 2. 2012 - 10. 3. 2013. 

7. Různé.  

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov zahájil jednání AS FAI a přivítal účastníky 
zasedání, především nové zástupce FAI v AS UTB Ing. Papeže a Bc. Vincence.  

ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.   
Zápis je bez připomínek. 

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov informoval o důležitých bodech ze zasedání AS 
UTB ze dne 5. 3. 2013: 

• Rektor prof. Sáha informoval o posílení právního oddělení Mgr. Bernatíkem. 

• Prorektorka doc. Prokopová informovala o limitech studentů - v roce 2013 bude na 
UTB dotováno 10064 studentů (pokles u Bc. o 12%, u Mgr. 11%). 

• AS UTB schválil návrh rozpočtu UTB pro rok 2013 ve verzi s datem 24. 2. 2013. 
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• AS UTB vyjádřil souhlasné stanovisko k návrhu, aby UTB ve Zlíně založila 
školskou právnickou osobu Univerzitní mateřská škola Qočna a doporučuje 
návrh předložit Správní radě UTB k vydání předchozího písemného souhlasu. 

• AS UTB schválil návrh Statutu UTB ve verzi pro hlasování AS UTB 5. 3. 2013. 

• Projednávání stížnosti na průběh a výsledky voleb do AS UTB na FMK – žádost 
studenta F. Šťastného o prodloužení pátečního termínu voleb. Žádost nebyla 
sdělena oficiálně. Studenti navrhují možnost elektronické volby. Doc. Sysel a Dr. 
Chramcov prezentovali zkušenosti s elektronickým hlasováním pro volby do AS 
FAI – nepřineslo výrazné zvýšení účasti. Dr. Chramcov zdůraznil, že problematika 
je hlavně v aktivitě studentů. 

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov informoval o důležitých bodech z ustavujícího 
zasedání AS UTB pro funkční období 2013-2016 konaného 8. 3. 2013: 

• Předsedkyní AS UTB byla zvolena Ing. Alena Macháčková, CSc. 

• Předsedou komory akademických pracovníků AS UTB byl zvolen Ing. Et Ing. Jiří 
Konečný, Ph.D. 

• Předsedkyní studentské komory AS UTB byla zvolena Ing. Eva Hnátková. 

ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.   
Prod. Ostravský informoval o konečném počtu přihlášek do Bc. studia. Do bakalářského 
studia se přihlásilo 748 studentů (KS – BTSM 46, IŘT 56 + 17 Praha; PS – BTSM 227, 
IŘT 256, ITA 146), což je o 137 přihlášek více než v minulém roce.  

Doc. Adámek informoval členy AS FAI o přípravě STOČ, která proběhne ve spolupráci 
s VŠB-TU na FAI dne 25.4.2013. Dále informoval o tom, že na FAI proběhne dne 
3.4.2013 veletrh pracovních příležitostí, o který je zájem jak z řad zaměstnavatelů, tak 
z řad zájemců o práci. Prod. Adámek informoval o tom, že Rada vlády navrhuje novou 
metodiku pro hodnocení výstupů tvůrčích činností, ve které by mělo dojít ke zrušení 
hodnocení konferencí, funkčních vzorků a software. Nadále by byly hodnoceny pouze 
impaktované časopisy a patenty. Tento návrh se bude projednávat na zasedání Rady 
vlády v červnu 2013. Podle této nové metodiky by měl být hodnocen i uplynulý rok 
2012. 

ad 3) Projednání návrhu Časového plánu výuky a akcí spojených s výukou na FAI 
UTB ve Zlíně pro akademický rok 2013/14.    
Návrh časového plánu byl projednáván na minulém zasedání AS FAI. Prod. Ostravský 
upozornil, že ředitelem ÚTV Dr. Melichárkem byly potvrzeny akce organizované ÚTV (v 
původním materiálu zvýrazněné řádky). Dále prod. Ostravský zdůraznil, že z důvodu 
bezproblémové přípravy rozvrhu, nenavazuje opravné zkouškové období bezprostředně 
na zkouškové období. Další připomínky z řad členů AS FAI nejsou.  

Návrh usnesení AS FAI 90/1 
AS FAI schválil návrh Časového plánu výuky a akcí spojených s výukou na FAI UTB ve 
Zlíně pro akademický rok 2013/14. 
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Hlasování 
Pro:  9  
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 90/1                                                                                                                                                                
AS FAI jednomyslně schválil návrh Časového plánu výuky a akcí spojených s výukou na 
FAI UTB ve Zlíně pro akademický rok 2013/14. 

ad 4) Projednání návrhu materiálu „Pravidla pro rozdělení finančních prostředků 
FAI pro rok 2013“.  
Návrh tohoto materiálu byl předložen již na minulém zasedání AS FAI a taktéž byl 
projednán na zasedání EK AS FAI. Zápis z tohoto zasedání byl rozeslán členům AS FAI 
elektronicky. Zásadní změny v materiálu nebyly, byly upraveny pouze chyby formálního 
charakteru. Další připomínky z řad členů AS FAI nejsou.  

Návrh usnesení AS FAI 90/2 
AS FAI schválil Pravidla pro rozdělení finančních prostředků FAI pro rok 2013. 

Hlasování 
Pro:  9  
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 90/2 
AS FAI jednomyslně schválil Pravidla pro rozdělení finančních prostředků FAI pro rok 
2013. 

ad 5) Projednání návrhu Výroční zprávy o hospodaření FAI za rok 2012. 
Návrh tohoto materiálu byl diskutován na zasedání EK AS FAI. Tajemnice FAI představila 
materiál členům AS FAI. Upozornila na změnu letopočtu na úvodní straně. Vysvětlila 
čerpání peněžních prostředků v jednotlivých činnostech, SPP a IGA. Zdůraznila, že 
skutečné čerpání finančních prostředků je vyjádřeno procentuálně oproti plánovanému 
rozdělení. Došlo k přečerpání finančních prostředků určených na výuku na školícím 
pracovišti v Praze a to z toho důvodu, že v rozdělení se plánovalo s financemi pouze na 
pokrytí letního semestru (nebylo jisté, že výuka v zimním semestru bude probíhat). 
Došlo k přečerpání finančních prostředků na jednotlivých střediscích, protože bylo 
doporučeno přečerpat finance na vědu a výzkum tak, aby nebylo nutné vracet dotaci na 
IGA. Oproti rozpočtu pro rok 2012 nedošlo v čerpání k jiným významným rozdílům. 
Proběhla diskuse, ze které vyplynulo, že z těchto čísel můžeme vycházet při tvorbě 
rozdělení finančních prostředků pro rok 2013. 
Nedočerpané prostředky z hlavní činnosti z roku 2012 byly převedeny v tomto roce do 
Fondu provozních prostředků. Tento materiál bude projednáván ještě na příštím 
zasedání AS FAI, případné dotazy a připomínky mohou členové AS FAI adresovat 
přímo paní tajemnici.  
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ad 6) Projednání návrhu Zprávy o činnosti Akademického senátu FAI za období 
20.2.2012 - 10.3.2013.   

Dr. Chramcov jako každoročně připravil a představil návrh Zprávy o činnosti AS FAI za 
uplynulé období. Velká většina materiálu je zpracována, zbývá zpracovat přehled 
schválených vnitřních předpisů a závěr. Za zmínku stojí fakt, že za 1. rok 3. funkčního 
období AS FAI došlo k 50% změně ve studentské komoře AS FAI. Kompletní materiál 
rozešle Dr. Chramcov elektronicky a materiál bude projednán na příštím zasedání AS FAI. 
Připomínky z řad členů AS FAI prozatím nejsou, je možné je adresovat Dr. Chramcovovi.      

ad 7) Různé.   

• Bc. Mašlan zváží své členství v některé z komisí AS FAI. 

 

Termín příštího zasedání AS FAI je závislý na termínu projednání návrhu Rozdělení 
finančních prostředků FAI pro rok 2013 na zasedání vedení FAI. Z tohoto důvodu 
bude termín upřesněn. 

 
Ve Zlíně dne 25. 3. 2013 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 

 

 

 


